

Mission Prayer Movement: Myanmar and India

November 13, 2023

Living Hope – India

Prayer Points

1. The STM's ministry to the different groups will be enriching.
2. PTL that Pastor Joshua's visa to Bangladesh has been received in time
3. Good weather for the STM team to minister among people.
4. STM team's stay in the new building will be comfortable and all programs will be running smoothly.
5. A deacon who is mentally ill and the problems associated with that in her family, church and workplace

J&P – Myanmar

1. Please continue to pray for allied resistance groups operation against junta's brutality. Miraculously, they have taken 90 junta bases in few days and seized control of several towns and key border trade routes preventing junta from reinforcements. The flow of trade between Myanmar & China had been blocked. The aim of operation is also to destroy the online crime gangs & cyber scam businesses operated by junta regime in kokang region. The allied group involves resistance fighters across northern Shan, Kachin, upper part of Sagaing, & Mandalay region and support from nationwide. Thank God for the miraculous success and please continue to pray for the resistance defensive operation against junta brutality.
2. Junta continually attack with several air bombs & artilleries on towns, civilians killed, many thousands fleeing & displaced. May God protect & provide safe shelter, food & medication for injured & wounded. And for all IDPs nationwide facing deep troubles. Please pray for those being arrested.
3. Junta military camp holding 500 foreigners including 200 Thais, and others, Nepal, Ethiopia, and Laos as human shield in the fighting region, in town Laukkai, northern Shan state in military camp, being held in front line, using them to build bunkers, dig holes, carry timbers. As allied groups, launch attacks against Laukkai, these

foreigners can be caught in cross fire. Junta wantsto frame the allied groups target the foreigners. Efforts are making to rescue them. Please pray for the rescue team could successfully rescue them.

4. We pray that God would bring all anti junta groups join together in unity to break evil junta rule. May God destroy all the works of the devil in and through junta forces.
5. Please continue to pray for those detained by junta, for years, prisons not allowed to see families, and since late October, junta allowed family visits in limited condition. For those facing life sentence, death penalty, are not allowed to see families.

L宣教禱告運動:緬甸和印度

十一月十三日

印度活望事工

祈禱事項：

1. 求神使用短宣隊在不同群體的事奉
2. 讚美主的Joshua牧師及時收到孟加拉的簽證
3. 祈求有美好的天氣有助短宣隊在人群中施助
4. 短宣隊能住在新大樓，讓他們有足夠的休息，能把所有事工順利進行
5. 為一位患有精神疾病的執事以及與她的家庭、教會和工作場所相關的問題禱告

緬甸P&J Travel

祈禱事項：

1. 請繼續為聯合抵抗組織針對軍政府暴行的行動祈禱。他們奇蹟般在幾天內佔領了90 個軍政府基地，並控制了幾個城鎮和主要邊境貿易路線，阻止軍政府增援。緬甸和中國之間的流動貿易被封鎖了。行動的目的在於摧毀果敢地區(Kokang region) 軍政府政經營的網路犯罪集團和網路詐騙企業。該聯盟組織包括撣邦北部、克欽邦、實皆上部和曼德勒地區的抵抗戰士，並得到全國各地的支持。感謝神，這次奇蹟般的成功，請繼續為針對軍政府暴行的抵抗防禦行動祈禱

2. 軍政府不斷用多枚航空炸彈和大砲攻擊城鎮，造成平民死亡，數千人逃離和流離失所。願神保護並為受傷人員提供安全的住所、食物和藥物。為全國所有面臨深重困境的國內流離失所者，和那些被捕的人祈禱。
3. 撣邦北部勞凱鎮軍營內，軍政府軍營在交戰地區關押500名外國人，其中包括200名泰國人和其他尼泊爾人、埃塞俄比亞人、寮國人，作為人盾，被關押在前線，用他們來建造掩體、挖洞、搬運木材.....當盟軍對老街發動攻擊時，這些外國人可能會陷入戰火。軍政府想要陷害盟軍把目標瞄準外國人。請祈禱救援隊能夠成功營救他們。
4. 祈求神帶領所有反軍政府團體團結起來，打破邪惡的軍政府統治。願神摧毀軍政府勢力和透過軍政府勢力所做的一切。
5. 請繼續為那些被軍政府拘留的人祈禱，多年來，監獄不允許探望家人，自10月下旬以來，軍政府在有限的條件下允許家人探望。對於那些面臨無期徒刑、死刑的人，卻仍不允許會見家人。